

## **Report of the IDF Treasurer Kirill Khainyuk**

The financial report for 2022 and 2023 is based on supporting documents. All documents are available.

Accounting services and audits were carried out by an accounting firm in Bulgaria. Legal services and preparation of documents for reporting to the Commercial Register were carried out by a law firm.

## **Financial Commission report**

Chairman of the Financial Commission Vyacheslav Kuptsov.

The financial report is checked, all financial documents are in order, all expenses have supporting documents.

An accounting firm in Bulgaria submits reports and statistical forms to all tax authorities in a timely manner.

The law firm submits an annual activity report to the Commercial Register.

## **Отчет казначея федерации Кирилла Хайнюка**

Финансовый отчет за 2022 и 2023 год составлен на основании подтверждающих документов. Все документы имеются в наличии.

Бухгалтерское обслуживание и аудит проводилось бухгалтерской фирмой в Болгарии.

Юридическое обслуживание и подготовка документов для отчета в Торговский регистр проводилось юридической фирмой.

## **Отчет финансовой комиссии.**

Председатель финансовой комиссии Вячеслав Купцов.

Финансовый отчет проверен, все финансовые документы в порядке, все расходы имеют подтверждающие документы.

Бухгалтерская фирма в Болгарии своевременно сдает отчеты и статистические формы во все налоговые органы.

Юридическая фирма ежегодно сдает отчет о деятельности в Торговский регистр.